



中标华信(北京)认证中心

CSHCC.CN

质量管理体系认证证书

证书编号:

兹证明

统一社会信用代码

注册/办公/生产地址

质量管理体系符合标准:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

通过认证的范围:

电脑周边连接线的生产

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质共同使用有效。

在正常接受年度审核的情况下,与证书下方二维码一并使用有效。

发证日期: 2022-10-19

有效期至: 2025-10-18

初次发证: 2022-10-19

签发:

刘伯利



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C182-M

中标华信(北京)认证中心
有限公司



中心地址: 北京市石景山区石景山路3号玉泉大厦5层 中心电话: 010-88255986 中心邮编: 100049

证书详细信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn)

本机构网站 (www.cshcc.cn) 或扫描左侧二维码查询



中标华信(北京)认证中心

CSHCC.CN

Authentication Certificate of Quality Management System

Registration No

This is to certify that

Unified Social Credit Code

Registered/Office/Production Address:

Is in conformity with :

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

The certificate is valid for the following scope :

Peripheral of computer cable manufacture

This certificate should be used effectively with the legal requirements of the administrative license, qualification license, compulsory certification, which the certification scope involved.

In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Quick Response Code.

Date of Issue: 2022-10-19

Date of Expiry: 2025-10-18

Date of Initial Certification: 2022-10-19

General Manager



中国认可
国际互认
管理体系

MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C182-M

China Standard Huaxin (Beijing)
Certification Center Co., Ltd.



Authentication Authority: 5 Floor, YuQuan Building, No.3 Shijingshan Road, Shijingshan District, Beijing Tel: 010-88255986 P.C.: 100049
Detailed information is available on the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website
(cn) the authority's website (www.cshcc.cn) and the Quick Response Code on the left.